



## **Protokoll från Styrelsemöte i Örvikens byaförening. 894701-8134.**

Plats/Tid: Folkan Söndag 2025-05-11 kl. 18:30

Närvarande: David Albertsson, Lars-Anders Burman, Benny Eckhardt, Erik Wikström, Mattias Albertsson, adjungerad Östen Hansson

### **Agenda:**

1. Ordf David öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.
2. **Val av sekreterare.** Mattias
3. **Val av Justerare.** Benny
4. **Godkännande av dagordning.** Godkändes.
5. **Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll.** Godkändes.
6. **Ekonomi.**
  - a) Saldot är ca: 35.000 kr. Vi har några räkningar obetalda (ca: 1-1,5k), samt utlovad utbetalning från Länsstyrelsen om 15k veckan som kommer. Genomgång av kommande räkningar och bidrag kopplat till Småbåtshamnen och Nyön. Vi bör balansera på som lägst ca 3,500kr men om planen håller är vi åter på ca 68 k i juni. Investeringar för Nyön tas efter att kassan återhämtat sej. Avgiften för Domänen (hemsidan) betalas av FH-föreningen (vi delar domänen med dem) och byaföreningen blir skyldig FH föreningen ca 1.600 kr (tot 3.200) Medlemsinbetalningarna visar att vi nu har ca 115 medlemmar, några fler kan dyka upp:-)
  - b)- Småbåtshamnen: Y-bommarna kommer v21, Slutfakturan kommer innan leveransen av bommarnaså vi kan slutredovisa samt få utbetalning från Kommunen och Länsstyrelsen innan sista fakturan skall betalas.
    - Upprustning av Nyön: Kvarstår rökrör, (150mm x ca 2,5 , 2 krökar) lite virke och iläggning av angöringsplattformen. Investeringarna görs enligt ovan i sommar när kassa återhämtat sej. Projekttiden är till 2026-12-31 så det är ingen brådska.
    - Upptäck sportfisket: Nicklas ej närvarande, frågan tas upp nästa möte.
8. **Diskussion och beslut kring övriga arbeten och projekt**
  - Feriepraktik, vi har fått 4 st feriepraktikanter i första perioden, v25 - v27. 3 st Örvikenungdommar och 1 från Skelleftehamn. Hans styr handledningen av dessa, men behöver förståss stöttning för att täcka upp alla dagar.
  - Stadgar för båtplatserna inom Byaföreningens sektion är godkända av styrelsen.
  - Ska vi ha en Bya-Loppis i höst? Frågan kommer att tas upp på årsmötet Maria Lindberg styr upp en separat loppis vid Småbåtshamnen, den 31/5
  - Utvärdering av styrelsearbetet: Bra planering, mycket stora projekt börjar närma sej sina slut och styrelsen ser fram emot ett lite lugnare nästa år. Viktigt att kunskapen om var och hur pengar kan sökas för olika projekt befästs i styrelsen för kommande projekt. ett mål för nästa år är att med hjälp av kanotföreningen förmå kommunen att muddra lilla passagen under Sundgrundsbron som nu nästan helt slammat igen.
9. **Utvecklingsprojektet "hur skall Örviken växa"?**
  - Tas upp senare i höst.
10. **Årsmöte**
  - Nästa söndag 18 maj kl 18.00. Hjärtstartarutbildning kommer att ske. fråga om valberedning, stadgefrågan skjuts till nästa år, avveckling av bryggföreningen och inkorporering av bryggfrågan som undersektion till Byaföreningen
11. **Övrigt**
  - Info från Folketshuset och S-föreningen. Folkan har Årsmöte 1/6 18.00, ekonomin ser bra ut trots låg uthyrning nu när Motionsdansen slutat from Nyåret
  - Förslag att sätta upp en skylt vid iläggnings/upptagningsplatsen av båtar, med budskap om frivillig donation till byaföreningen för underhåll av platsen med QR-kod till Byaföreningens swishkonto.

## **12. Avslutning** Nästa styrelsemöte: Söndag 250817 18.30 - 20.00

Ordföranden, tackade deltagarna för visat intresse, och mötet avslutades.

Vid protokollet **Mattias Albertsson**